
PROBLÉM S PŘIHLAŠOVÁNÍM V DIPSY VYŘEŠEN 

Milí uchazeči, vážení rodiče, přihlašování k přijímacím zkouškám na naši školu bylo 

již v systému DIPSY OPRAVENO A PŘIHLAŠOVÁNÍ FUNGUJE SPRÁVNĚ. 

 

Systém bohužel od začátku týdne chybně zobrazoval adresu naší školy a tím se 

komplikovalo její vyhledávání. CERMAT již chybu opravil. Můžete si nás tedy bez 

problémů vyfiltrovat nejen podle názvu a IZO čísla školy, ale také podle místa.  

Také potvrzujeme, že všechny dosud podané přihlášky jsou řádně přijaty . 

Omlouváme se za komplikace a děkujeme uchazečům za trpělivost . 

Hodně štěstí u přijímacího řízení . 

Mgr. Kateřina Chejlavová, ředitelka školy  

V Plzni, pátek 7. 2. 2025  


